	SAFETY INSPECTION FOR DRILL RIGS
تفتيش السلامة على معدات وتجهيزات الحفر
U.S. Army Corps of Engineers, Gulf Region Division
فيلق مهندسي الجيش الأمريكي، قسم منطقة الخليج
	Date of Inspection:تأريخ الفحص:    

	Contractor or Unitالمقاول:                                                                   
	Contract No. Or Activityرقم المقاولة:                                                    

	Inspected by (Signature)تم الفحص (التوقيع):                                          
	Witness (Signature)الشاهد (التوقيع):                                                      

	Drill Rigs
معدات وتجهيزات الحفر                                                                           
NOTE:  Safety and Health Requirements Manual (EM385-1-1 (Nov 03)) references in parentheses.
دليل متطلبات السلامة والصحة المهنية
	Yes
نـعـم
	No
كـلا
	N/A
غير مطبقة

	1. Is the operating manual from the original manufacturer available on the job site? (16.M.02)
1. هل دليل التشغيل من المصنع موجود في موقع العمل؟                                                                                                                  
	
	
	

	 2.  Does the AHA for the drilling activity:2.  هل ان تحليل المخاطر لنشاطات الحفر :                                                                               a. Include a copy of the MSDS for all drilling fluids used
 أ. تتضمن نسخة من صحف معطيات السلامة للمواد المستخدمة في عملية الحفر.                                                                                                             b. Meets the requirements of 01.A.13ب. تلتقي مع متطلبات السلامة.                                                                                                   
c. Indicate that the site layout plan will become part of the analysis and will be covered at the preparatory inspection (pre-activity safety briefing), when the plan is completed.
ج. تبين ان مخطط موقع العمل والمعدات جميعها تخضع للدراسة والتحليل من حيث مقاييس السلامة.                                                                                 
	
	
	

	3. Is equipment set-up on stable ground and maintained in a level position using cribbing as necessary? (16.M.09(a)) 
3. هل تم نصب المعدات على أرض عمل صلبة ، ثابتة ومستوية ؟                                                                                                                        
	
	
	

	4. Are the outriggers extended per manufacturer’s specification? (16.M.09(b))
4. هل الأسناد الجانبي وأمتداده وفقاً لمواصفات المصنع؟                                                                                                                                     
	
	
	

	5. When equipment is set-up/operated in a confined space are the requirements of Section 6.1 followed? (16.M.09(c))
5. عندما تكون المعدات موضوعة وتحت التشغيل في أماكن محصورة وضيقة، هل المتطلبات في الفصل (6.1) متبعة؟                                                       
	
	
	

	6. Is insulation or guarding furnished for protection against hot surfaces, pipes, and exhausts?  (16.B.03(b))
6. هل الفواصل أو الواقيات مزودة للحماية من السطوح الساخنة، الأنابيب الساخنة والعوادم الحارة؟                                                                                       
	
	
	

	7. Are safety lashings provided on hose connections to pipes?  (16.L.05)
7. هل مزلاج السلامة لاحكام الغلق مزود لنقاط  ربط الخراطيم الى الأنابيب؟                                                                                                           
	
	
	

	8. When drilling and handling steel pipe, is a closed shackle or other positive means used which will prevent accidental disengagement?  (16.L.08)
8. عند الحفر والتعامل مع أنابيب فولاذية في العمل، هل هناك أصفاد وسلاسل وأسلاك كافية ومناسبة تمنع الفصل أو عدم السيطرة على الأنابيب وحدوث حادث؟     
	
	
	

	9. Is a stop block provided to prevent the SPT hammer from being raised against the head block?  (16.L.02 (d))
9. هل حاجزالتوقف مزود بحيث يمنع المطرقة من أن ترتفع أتجاه الحاجزالرأسي؟                                                                                             
	
	
	

	10.  Do the landings (platforms) have toe boards, guard rails?  (16.B.03(d))   NOTE:  Landings or leads shall not be used for storage of any kind. (16. K.08(f))
10. هل منصات العمل مزودة بالحماية الجانبية الكاملة التي تمنع سقوط الأفراد والمواد؟
	
	
	

	11. Are weather conditions monitored and are operations cease during electrical storms or when electrical storms are imminent?  (16.M.10(a))
11. هل ظروف الطقس تحت المراقبة وهل عمليات التشغيل (الحفر) تتوقف خلال العواصف أو قبلها بقليل (عواصف رعدية)؟                                                                                                         
	
	
	

	12. Are procedures in place to ensure "dogs" do not automatically disengage when load is relieved or drum rotated?  (16.L.03)
12. هل خطوات وأجراءات العمل في محلها لضمان أن الكلابات وبشكل أوتوماتيكي لا تنفك عند تحرير الحمل أوفي حالة دوران اسطوانة الرفع؟       
	
	
	

	13. Are non-slip surfaces provided for work areas, passageways, stairs, etc.?  (19.B.01(b))
13. هل أرضية العمل صالحة للحركة بدون أنزلاق وكذلك الممرات والسلالم؟                                                                                                           
	
	
	

	14. Is adequate protection provided against contact with winch drums, gears, cables, and moving parts?  (16.B.03)  NOTE:  Drill crew members shall not wear loose clothing, jewelry or equipment, which might become caught in moving machinery. (16.M.10(b))
14. هل تم توفير وقاية كافية للحماية من التعرض للأسطوانات الدوارة، التروس، الأسلاك المتحركة والأجزاء المتحركة والدوارة؟                                 
	
	
	

	15. Are auger guides used on hard surfaces? (16.M.10(c)15. هل دليل بريمة الحفر مستعمل على السطوح الصلدة؟                                     
	
	
	

	16. Do operators verbally alert employees and visually ensure employees are clear from dangerous parts of equipment before starting or engaging equipment? (16.M.10(d))
16. هل المشغلين يبلغون العاملين شفوياً ومرئياً بواسطة العلامات والأشارات للبقاء بعيدا عن الاجزاء الخطرة قبل التشغيل؟                             
	
	
	

	17. Is the discharge of drilling fluids channeled away from the work area to prevent ponding of water? (16.M.10(e))
17. هل يتم تصريف سوائل الحفر بعيداً عن منطقة العمل  لمنع تجمع السوائل والمياه؟                                                                                                 
	
	
	

	18. Are hoists used for their designed intent and not be loaded beyond their rated capacity? (16.M.10(f))
18. هل الرافعات مستعملة لأغراضها المخصصة وليست مستعملة لحمولات تتجاوز المعدلات المطلوبة؟                                                                         
	
	
	

	19. During fueling or servicing of drill motor, is the motor stopped?  (16.A.08(b))
19. خلال عملية ملىء الوقود أو أدامة محركات الحفرلابد من أيقافها؟                                                                                                                   
	
	
	

	20. Is a properly equipped life saving boat provided for floating operations or where work is over or near water?  (05.I.01)
20. هل تم توفير بطريقة مناسبة قوارب النجاة المزودة بوسائل الأنقاذ المطلوبة خلال العمليات التي تجري في مواقع فوق المياه أو قريبة منها؟                           
	 
	
	

	21. When working over water, are sufficient work-vests available and used?  (05.H.01)
21. عندما يجري العمل فوق المياه المسطحة لابد  من  وسائل الأنقاذ والنجاة الملائمة والمتوفرة في موقع العمل؟                                                          
	
	
	

	22. Are adequate fire extinguishers provided?  (16.A.34)  NOTE:  5 BC. MINIMUM
22. هل مطافىء الحريق المناسبة  متوفرة (5 بي سي)؟                                                                                                            
	
	
	

	23. Are at least two persons in the crew currently first-aid certified?  (03.A.02)
23.  شخصين أثنين مؤهلين (معتمدين) للأسعافات الأولية على الأقل في المجموعة العاملة ؟                                                                        
	
	
	

	24.  Are adequate first-aid kits provided?  (03.A.03)24. هل وسائل الأسعافات الأولية المناسبة مزودة للموقع؟                                        
	
	
	

	25.  Are cables, fittings, etc. in good condition?  (15.A.06 and 15.F)25. هل الأسلاك، التجهيزات، في ظروف صالحة للعمل؟             
	
	
	

	26- 26-  Are unguarded running lines located within 6.5 feet/2 meters of the ground or working level?  (15.A.03)
26. هل تتوفر أسلاك أو أنابيب ليست لها واقيات ضمن 6.5 قدم/ ومترين من الأرض أو منصة العمل؟                                                                  
	
	
	

	27- 27- Are only designated qualified operators being assigned to operate mechanized equipment?  (16.A.04) (16.C.05)
27. هل المشغلين المؤهلين (المعتمدين) هم فقط مخصصين لتشغيل المعدات الآلية؟                                                                                             
	
	
	

	REMARKS:الملاحظات:                                                                                                                                                                                               
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